
                                                                                                                          

                                        
 

 
 
 
Verslag van de besloten bestuursvergadering Wijkraad Stadshart/Valkenberg dd. 18 juni 2019, de 
Beijerd, 16.00 uur 
 
 
Afwezig: Nell Tromp 
 

1) Mededelingen bestuur:  

Brief en evaluatie Jazz naar College: De Wijkraad heeft na het Jazz festival aan haar 

contactpersonen en bestuursleden gevraagd hoe het festival is bevallen. De conclusies 

hiervan zijn in een aparte bijlage te lezen. Hoofdvraag is hoe het nu zit met de eindtijden van 

dit festival, het evenementenakkoord is er duidelijk over, maar herkennen we dit ook in de 

praktijk? Dit onderwerp zal zeker in de evenementenevaluatie ter sprake worden gebracht. 

Over dit item is een separate brief naar het College gezonden, zie bijlage. Piet is een 

overzicht aan het maken van eindtijden Jazz: 1) volgens evenementennota, 2) volgens 

berichten van Jazz, 3) volgens de Gemeente, hier zitten significante verschillen in, die tot 

misverstanden leiden. Tevens zullen we met Jazz ingaan op de nachtelijke opruimactiviteiten 

op het Kasteelplein. 

Consultatie Nieuwe Mark 26 juni: eenieder is uitgenodigd om te zien hoever het voorlopige 

ontwerp tot nu toe gestalte heeft gekregen. Los van dit ontwerp zijn verschillende groepen, 

waaronder de groep die over de vergroening spreekt met de Gemeente, nog steeds aan het 

onderzoeken hoe die vergroening gestalte kan krijgen. Niets is zeker dus. De Wijkraad gaat 

met enige partijen spreken over de invulling van het Waterplein. In onze ogen wordt het een 

duidelijke verblijfsplek met te weinig aandacht voor verkeer en laden- en lossen. Ook de 

functie die het plein “onwettig” heeft, nl. P+R  zien we niet terug. Aan de ene kant een zegen, 

maar waar blijft de P+R voorziening voor mensen die even iemand willen afzetten of ophalen 

in de stad? Praktische zaken dus! 

2) Wat is er afgelopen tijd gebeurd? 

 Piet en Jack hebben kennis gemaakt met Hildegard Assies, nieuwe CM-manager, 

Hildegard kijkt met een frisse blik naar een wat “vuile” stad die nodig opgepoetst 

moet worden voordat ze “vermarkt” kan worden. Ook zij ziet als buitenstaander de 

smerige straten, kauwgom op de stoepen en parkeergarages die geen visitekaartje 

vormen. Wordt vervolgd 

 Stadslab, Egbert heeft de laatste meeting bezocht. Stadslab zijn Bredanaars die 

nadenken over zaken in Breda, zoals onlangs het parkeerterrein ALS. Wil je meer 
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weten:  http://www.stadslabbreda.nl/default.aspx. Het boek dat ze gemaakt hebben 

bevat wel veel interessante vergezichten, maar weinig concrete doelen. 

 BEO, Egbert heeft gesproken met het bestuur van BEO (Bredase Evenementen 

Ondersteuning). Onduidelijk is namelijk voor ons, maar naar nu blijkt voor henzelf 

ook, hoe de rol van BEO de komende tijd zal zijn. BEO is van betekenis geweest 

omdat bewoners daar met evenementenorganisatoren konden spreken over het 

verbeteren van evenementen. Ze hebben nu een nieuwe website waarmee onderling 

gebruiken maken van elkaars materialen mogelijk wordt. Afspraak gemaakt om 

ideeën over de evaluatie van evenementen uit te wisselen. Wordt ook vervolgd. 

 BlasT, Egbert en Piet zijn naar de bijeenkomst van BlasT geweest die in het teken 

stond van Panorama Nederland (vertaald naar Panorama Breda, zie 

https://www.collegevanrijksadviseurs.nl/projecten/panorama-nederland). 

Interessante bijeenkomst over het verder bouwen aan Nederland en de Bredase 

invulling. Het alleen roepen, Breda is toe aan een toren van 145 meter is, gelet op de 

vele sprekers over verschillende onderdelen van bouwen en wonen, volslagen onzin. 

Voor de Bredase wethouder is het wel zaak om Breda “de stad van West-Brabant te 

laten zijn, maar ook haalbare doelen te stellen. 

3) Uitbreiding bestuursleden en wijkcontactpersonen:   

De Wijkraad kan altijd bestuursleden (wijk Valkenberg?) gebruiken, het is een drukke 

Wijkraad waar alle hens aan dek nodig is. Dit geldt ook voor wijkcontactpersonen, er zijn er 

nu 23, maar dat mogen er gerust meer zijn! Afgesproken is dat bestuursleden (en 

wijkcontactpersonen) rond zich heen kijken om talent te ontdekken. En dat mag ook op 

voorzittersniveau, aangezien de termijn van de huidige voorzitter afloopt! 

4) Voortgang thema vergaderingen en in gesprek met de Wijkraad 

Egbert, Piet en Costa zijn druk bezig met het onderwerp  “ouder worden in de binnenstad”, 

ze zijn contacten aan het leggen met alle groepen die zich op dit gebied met de ouderen 

bezig houden. Ons idee is om te kijken in hoeverre ouderen al die partijen kennen en/of hun 

vooronderstellingen t.o.v. dit onderwerp juist zijn. Piet zal een afspraak maken met de 

seniorenraad. Tevens wil de Wijkraad weer eens in gesprek met de bewoners. Géén 

openbare vergadering, zoals vroeger maar een uitwisseling van onderwerpen die zowel door 

bewoners als de Wijkraad naar voren gebracht kunnen worden. Géén grote bijeenkomst 

zoals in de Grote Kerk, maar we denken aan een kleinere zaal. Zodat we daadwerkelijk met 

bewoners van gedachten kunnen wisselen over onderwerpen als eindtijden evenementen, 

parkeren, verkeer etc. We zullen er naar streven om ook minstens zoveel onderwerpen van 

de bewoners aan bod te laten komen. Piet gaat een voorstel maken. 

5) Verslag voortaan ook op de website:  

Het bestuur van de Wijkraad neemt zich voor verslagen, ook van de besloten vergaderingen, 

voortaan op de website te plaatsen, zodat deze voor iedereen te lezen zijn. Middels een 

nieuwsbrief kunnen we aangeven dat het verslag op de site staat, dit vergroot dan ook het 

verkeer naar de website. Eventueel kunnen we ook op FB een “marker’ plaatsen met een link 

naar de site. We hopen op die manier meer reacties te krijgen. 

6) Convenant Veilig Uitgaan, Jack heeft gesproken met Naomi Meys van de Gemeente Breda. 

Het convenant Veilig Uitgaan is onlangs geëvalueerd. Bewoners merken er niet veel van, het 

zijn afspraken die de Horeca onderling maakt om alles in goede banen te leiden. In de tijd dat 

het Convenant is opgesteld, bestond ook de (pilot) Clubcultuur nog niet. Horeca heeft weinig 
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invloed op het publiek dat ’s avonds laat naar huis gaat (er hangt geen briefje aan uit welk 

café ze komen). Aanspreken van horecaondernemers op dit vlak is dus nauwelijks mogelijk. 

Wel merken we dat er kennelijk iets in de horeca vergunning is aangepast: we zien vaak 

speakers buiten hangen zonder vergunning. Om te weten te komen hoe dit nu zit, gaan we 

een afspraak maken met KHN (Johan de Vos)  

7) Schouw terrassen  

Terrassen groeien, zo groot, dat ze vaak de plek van voetgangers overnemen. Er is nog maar 

weinig controle op deze zaken, dus neemt de Wijkraad het initiatief om een “ouderwetse’ 

schouw te houden. Terrassen kunnen in de weg staan voor rolstoelers (Breda Gelijk), maar 

ook voor “gewone” voetgangers. Piet, Costa, Egbert en Tonny gaan eens rondkijken! 

8) Stand van zaken rondom de website 

We gaan overleggen met Wiebe of het mogelijk is dat leden van het bestuur ook zelf stukken 

op de site kunnen plaatsen, eventueel met foto’s. Nu moeten we nog wachten tot de 

“webmaster” even tijd heeft. Dat geeft ook de mogelijkheid om actueler te worden en te 

blijven. 

9) Oppoetsen presentatie wijkcontactpersonen en organiseren nieuwe bijeenkomst 

Er zijn nogal wat wijkcontactpersonen bijgekomen, het wordt dus tijd om met hen in conclaaf 

te gaan. De oude presentatie zal worden opgepoetst door Piet, aan Nell wordt gevraagd een 

ruimte te regelen en te kijken wie er allemaal uitgenodigd moet worden. 

10) Kraakpand Catharinastraat 

Verschillende bewoners uit de Catharinastraat maken zich al meerdere maanden zorgen over 

het gekraakte pand in de Catharinastraat. Vele mailtjes naar de Gemeente zijn over- en weer 

gegaan, maar er is nog geen resultaat geboekt (de bewoners willen rust en géén angst dat er 

nare dingen kunnen gebeuren). Greetje Bos is nu aangeschreven en de bewoners vragen ook 

om hulp van de Wijkraad. Aan Tonny en Leendert is gevraagd om een datum te prikken (en 

een ruimte), zodat we met elkaar over deze zaak kunnen spreken. 

11) Rondvraag 

Egbert vraag of we de Nextdoor App kennen, Jack geeft aan hier al eens aan te hebben 

deelgenomen, maar is er al weer vanaf. Teveel berichten. De App staat ook niet goed 

bekend. 

Egbert geeft aan dat men op de Grote Markt steeds meer overlast gaat ervaren. 40% van de 

horeca gelegenheden zijn tot 04.00 uur open en om 06.00 uur waagt men het al om met 

bladblazers de terrassen schoon te maken. Egbert heeft de bewoners aangegeven eerst met 

de horeca te overleggen. 

 

Vergaderschema 2019 

 

Besloten of met gasten:  15 januari, 19 februari, 19 maart, 16 april, 28 mei, 18 juni, 16 

juli, 20 augustus, 17 september, 15 oktober, 19 november, 17 

december 

Themavergaderingen: nog te bepalen (zoals VvE’s JF Kennedylaan) 

In gesprek met de Wijkraad: nog te bepalen 

 


